

Doa Selepas Jamuan Makan

When somebody should go to the book stores, search creation by shop, shelf by shelf, it is really problematic. This is why we allow the ebook compilations in this website. It will agreed ease you to see guide **Doa Selepas Jamuan Makan** as you such as.

By searching the title, publisher, or authors of guide you truly want, you can discover them rapidly. In the house, workplace, or perhaps in your method can be all best place within net connections. If you seek to download and install the Doa Selepas Jamuan Makan , it is completely easy then, previously currently we extend the partner to buy and make bargains to download and install Doa Selepas Jamuan Makan fittingly simple!

Cinta Pencuri Mimpi - Lynn Dayana 2014

Kali pertama mereka bersua, Airis jatuh dari pokok. Yang lebam punggungnya, tetapi yang jatuh hati pula Zahier. Jatuh tahap gaban kononnya. Kali kedua terserempak, Zahier tertolak Airis ke dalam lopak air. Airis yang basah lencun tapi Zahier pula yang kelemasan dan mahu Airis menyelamatkannya. Mengada-ngada Keliru. Itu yang Airis rasakan. Lelaki ini peguam atau pencuci pinggan? Puas dia mengelak tetapi Zahier pula seperti magnet yang merosakkan koordinat hatinya. Siang teringat, malam terbayang dan di antaranya ada bisa rindu yang berdenyut-denyut. "Zahier, awak kaki buli yang baik hati." "Airis... awak gadis yang terlalu naif."

Perkahwinan adat di Negeri Sembilan - Norhalim Ibrahim 2007

Marriage customs & rites and adat law of Negeri Sembilan, Malaysia.

Perbandingan adat istiadat kesultanan Melayu-Jepun berdasarkan naskhah klasik - Jelani Harun 2010

Cross-cultural study on social life and customs of Malay sultanates and the Japanese monarchy according to classical manuscripts; comparative literature.

DOA UNTUK SYIKIN - Norhadani 2014

Siri Novel Ana Solehah - Doa Untuk Syikin "Assalamualaikum..." Ana memberi salam sekali lagi. Langkah mereka semakin menghampiri tangga itu. Idah tiba-tiba menyiku Ana lalu berbisik. "Tak ada jawapan

pun?" Ana mengangkat tangan, isyarat untuk menyuruh Idah bersabar. "Huhuhu..." Suara itu semakin jelas. Ana memandang Idah, menghantar 'isyarat' agar mereka segera menghampiri tangga itu. Lampu suluh di tangan digenggam kuat. Sebaik sahaja cahaya pada lampu suluh itu 'terkena' suatu objek, kedua-dua sahabat itu terperanjat besar! "Ya Allah!" Ana separa menjerit. Begitu juga dengan Idah. Benarkah apa yang mereka lihat sekarang? "Ya Allah... Syikin... Kenapa ni?"
Kisah Saya Saudara Baru - 2004

Kembar Diraja Popular - Aizam Aiman 2014-12-04

Zara suka berangan menjadi puteri raja, tetapi tidak suka bergaul dengan orang lain. Suatu hari, Zara menerima jiran baru, iaitu Adam yang agak menjengkelkan bagi Zara. Rupa-rupanya Zara dengan jiran barunya itu adalah adik-beradik dan merupakan kembar Zara yang terpisah ketika mereka masih kecil. Impian Zara untuk bergelar puteri raja sudah tercapai. Sejak menjadi puteri raja, bermacam-macam perkara baru yang Zara perlu pelajari. Banyak dugaan yang terpaksa Zara lalui sehingga adakalanya dia seakan-akan tidak mampu melalui semua itu.

HAMKA - Abdul Latip bin Talib 2014

Hamka atau nama sebenarnya Abdul Malik bin Karim Amrullah lahir pada 16 Februari 1908 di Ranah Minangkabau, Sumatera Barat,

meninggal dunia di Jakarta pada 24 July 1981 dikebumikan di TPU Tanah Kusir Jakarta. Beliau meninggalkan 10 orang anak, 7 lelaki dan 3 perempuan. Nama Hamka bukan saja terkenal di Indonesia malah di Malaysia, Singapura, Brunei dan beberapa Negara Arab. Beliau diberi gelaran Buya, panggilan masyarakat Minangkabau yang bermaksud ayah atau seseorang yang dihormati. Buya Hamka terkenal sebagai seorang Sasterawan, pendakwah, ulama dan aktivis politik. Buya Hamka mendapat pendidikan awal di Sekolah Dasar Maninjau sehingga darjah dua. Kemudian menyambung pelajaran di Thawalib yang didirikan oleh bapanya sendiri di Padang Panjang. Di situ Buya Hamka belajar agama dan bahasa Arab. Buya Hamka pernah menjadi guru agama pada tahun 1927 di sekolah Agama Perkebunan Tebing Tinggi, Medan kemudian berpindah ke Padang Panjang pada tahun 1929. Buya Hamka pernah menjadi pensyarah di Universiti Islam, Jakarta dan Universiti Muhammadiyah, Padang Panjang dari tahun 1957 hingga 1958. Kemudian beliau dilantik sebagai rektor Perguruan Tinggi Islam, Jakarta dan Profesor Universiti Mustopo, Jakarta. Dari tahun 1951 hingga 1960, beliau memegang jawatan sebagai Pegawai Tinggi Agama Indonesia kemudiannya meletak jawatan kerana mahu aktif dalam politik. Nama Hamka mula dikenali sebagai Sasterawan apabila menulis beberapa buah novel yang diminati ramai hingga sekarang antaranya *Tenggelamnya Kapal Van der Wijck* (1937), *Di Bawah Lindungan Kaabah* (1936), *Merantau ke Deli* (1940), *Tuan Direktur* (1939) dan beberapa buah lagi. Sebagai ulama pula Buya Hamka menulis berpuluh buah buku agama antaranya *Tasawuf Moden* (1939), *Falsafah Hidup* (1939), *Lembaga Hidup* (1940), *Lembaga Budi* (1940), *Tafsir al Azhar 1-30 juzuk* dan banyak lagi. Selain itu Buya Hamka juga pernah memegang jawatan Pegawai Agama di Kementerian Agama, kemudian terlibat dengan gerakan Muhammadiyah dan Masyumi serta menjadi ketua Majlis Ulama Indonesia (MUI). Buya Hamka juga sering diundang berceramah di radio dan TV Indonesia. Sebagai ulama Minangkabau, Buya Hamka digelar "Tuanku Syaikh", berarti ulama besar. Sebagai pejuang kemerdekaan, Buya Hamka mendapat gelaran "Pangeran Wiroguno" dari Pemerintah Indonesia. Sebagai ilmuan Islam, Buya Hamka mendapat gelaran

"Ustadzzyah Fakhryyah" (Doctor Honoris Causa) dari Universitas Al-Azhar, Mesir, pada 1959. Buya Hamka juga dianugerahkan Prof Doktor Hamka dari Universiti Kebangsaan Malaysia pada tahun 1974. Buya Hamka pernah ditahan selama dua tahun empat bulan disebabkan perbezaan fahaman politik dengan Presiden Sukarno. Buya Hamka pernah menjadi ketua Majlis Ulama Indonesia (MUI) tetapi kemudiannya meletak jawatan kerana di paksa menarik semula fatwa MUI yang menfatwakan haram hukumnya umat Islam merayakan hari natal.
Lambaian bumbung dunia - 2006

Kau Pertama Aku Kedua - Fitri Hussin 2011

ZAMAN remaja yang penuh gelora mengundang hati yang naif mudah terpesona dengan sihir dunia. Zamri dan rakan-rakannya cuba berdepan dengan segala tekanan menerusi cara mereka sendiri. Mereka berlima mencari keseronokan luar yang membinasakan untuk melupai masalah masing-masing. Disayangi jika cemerlang dan disisih jika gagal. Duduk seharian di sekolah digantikan dengan berpelesenan di jalanan. Lantas, segala macam gejala sosial menjadi mainan hidup. Saat SPM semakin hampir, suatu cahaya menembusi gua milik Zamri yang semakin dalam. Norin yang selama ini langsung tidak dihiraukan tiba-tiba menghulurkan bantuan. Sedikit demi sedikit hatinya yang kelabu ingin sahaja disucikan kembali. Mampukah Zamri keluar dari lembah buas, hanyir dan menggerunkan itu, sedangkan dunia enggan melepaskannya? Mungkin Norin adalah penawar mujarab yang mampu memutihkannya titik-titik noda yang sudah melekat di hatinya.

Adat istiadat Melayu Melaka - 1996

Social life and customs of Malacca state, Malaysia; papers of a workshop.

Doa Buat Suamiku - Sri Diah 2009

HAZWANI, gadis berkarier yang memiliki segala-galanya. Namun, ada satu yang kurang; dia gagal memeluk cinta seorang lelaki. Bukan dia menolak fitrah, tapi dia terlalu leka dengan kerjaya dan prinsip hingga mengabaikan tuntutan diri. Meski hidup solo bukanlah satu dosa, tapi hipokrit kalau dia tidak berasa cemburu melihat kebahagiaan teman seusia. Kehadiran semula Iskandar, bekas tunangnya sesekali menggamit

rasa. Begitu juga dengan layanan mesra Datuk Munir, bos sendiri yang saban hari cuba merapati. Dan seiring waktu berlalu, ketulusan hati Radhuan yang dikenali sejak pertemuan di bumi Esfahan, Iran membuka pintu hatinya. Namun, prinsipnya tetap sama; dia tidak mahu terburu-buru, bimbang ada hati yang terluka. Kerna itu, di setiap sujudnya, doa terus dipohon agar dia tidak silap membuat pilihan. Apakah dia ditakdirkan bersama dengan salah seorang daripada mereka atau perlukah dia menanti lagi?

Sebelum Nafas Terhenti - Juriah Ishak 101-01-01

Sukar menerima musibah jika tidak benar-benar beriman kepada TUHAN. Kehadiran Nurlisa, gadis tempang sebagai pembantu rumah, telah membawa sinar kepada Aldi yang merana akibat kematian isteri dan separuh lumpuh akibat kemalangan. Nurlisa telah menginsafkan Aldi tentang hakikat, harus redha menerima dugaan dan mengharapkan kekuasaan serta rahmat ALLAH dalam apa juga perkara. Mereka berpisah apabila Aldi yang telah sembuh menyambung pengajian ke luar negara. Nilai murni yang menghiasi keperibadian Nurlisa telah menawan hati Aldi. Impiannya untuk menjadikan gadis itu sebagai suri hidup ditentang ayahnya. Harapannya hampir musnah. Sekembalinya dia dari luar negara, Nurlisa telah berhenti kerja. Rahmat daripada ALLAH. Mereka bertemu kembali. Di saat ayah Aldi telah bersetuju untuk melestarikan impian hati Aldi menyatukan cintanya dengan Nurlisa, gadis itu pula disyaki menghidap kanser. Hati Aldi seolah-olah dicengkam oleh tangan yang tajam dan kejam. Impian di kalbu seperti tidak akan tercapai. Akhirnya, dia pasrah...

Kumpulan Zikir dan Doa - Syed Ahmad Semait 2021-12-22

Doa dan Zikir yang disusun oleh Imam Nawawi ini padat dengan bimbingan bertakwa kepada Allah Ta'ala dan petunjuk ke arah pencapaian kebahagiaan yang kekal dan kenikmatan yang abadi. Amalan yang diketengahkan di dalam buku ini sama ada yang berupa doa, zikir, munajat dan hukum-hakamnya, semuanya dipetik daripada Al-Quran dan Al-Hadis.

Orang ketiga - A. Rahman C. M. 2013

Adat resam masyarakat Malaysia - Ramli Wan Mohamad (Wan.) 2006
Social life and customs of the Malaysian society.

NOTA - Shaz Johar 2015-05-24

“OK. Siapa dalam dunia ni yang percaya cakap orang gila?” – Rekha. Dalam menghasilkan novelnya yang kedua, Ray cuba menyelami kisah hidup seorang wanita yang telah dituduh membunuh penculik anaknya dengan kejam. Kata Rekha, sewaktu polis tiba di tempat kejadian, wanita itu didapati sedang memegang tukul besi manakala baju dan mukanya berlumuran darah. Darah terpercik hingga ke siling, DNA mangsa ada di mana-mana tetapi tubuh mangsa hilang tanpa dapat dikesan. Ray telah diberikan dengan beberapa siri nota yang ditulis oleh wanita itu sendiri untuk mengetahui kisahnya yang sebenar. Tugas Ray, dia hanya perlu membaca nota itu hingga sampai ke penghujung. (Buku Fixi)

Tabik Cikgu - Fatimah Az-Zahra 2007

Dewan budaya - 2011

DENDAM - Affifudin Omar 2014-08-19

Khalil Gibran seorang billionaire yang mempunyai ramai kroni dalam bidang politik, jenayah dan penguasaan. Ramai wanita ingin menjadi miliknya, walau bergelar simpanan — dan Khalil Gibran memenuhi setiap impi mereka. Dia mula menjadi zalim dan ganas apabila dia melihat kekejaman yang pernah dilakukan ke atas ayahnya. Kariernya bermula sebagai anggota keselamatan yang terkenal dengan teknik interogasi yang ekstrem. Kemudian, kejayaan awal empayar bisnesnya adalah melalui cara-cara haram. Tetapi dia mula insaf apabila hatinya mengenal kasih sayang dan cinta. Sifat kemanusiaan rupa-rupanya masih wujud dalam dirinya. Khalil Gibran ingin menjadi manusia baru. Berjayakah dia lari sepenuhnya dari sifat lamanya? Atau apakah DENDAM akan terus bertakhta? (Buku Fixi)

Asam pedas gula Melaka - Norbi Husin 2005

Author's diary as an educator of middle school in Malaysia.

Yang Menunggu dengan Payung - Zelfeni Wimra 2013-05-27

"Jalan lurus itu seakan selalu hujan. Lihatlah rumput-rumput selalu

basah dibuatnya. Batu-batu yang tertata di pinggirnya sudah berlumut dan pori-pori siapa saja seketika meremang bila sedang melintas di sana. Di pangkal jalan itulah, anak gadisnya tersenyum menunggu dengan payung terkembang di tangan kanan. Sebuah payung lagi terselip pada apitan lengan kiri yang jemarinya tampak mengangkat ujung gaunnya agar tidak basah. (Yang Menunggu dengan Payung) Di bawah batang pinus itu aku kini, Li. Menyaksikan alang-alang dan aneka kembang yang tumbuh liar sekitar puluhan langkah dari pinggir danau. Aku ditindih kenangan. Kilatan cahaya di riak danau menampilkan riangmu. Kugambar-gambar senyum dan lesung pipimu di udara. Hingga aku seperti digasing, berputar, dan kemudian rubuh seperti kijang tertusuk panah. (Lesung Pipi Pauh) Cerpen "Yang Menunggu dengan Payung" mengisahkan perihal kesetiaan dan penantian. Ketulusan seorang gadis mengidamkan kepulangan sang kekasih. Sekalipun yang tersisa hanya puing-puing kenangan yang tanpa suara terkubur bersamanya. Zelfeni Wimra menuliskannya dengan bahasa yang romantis, lugas, dan tidak biasa. Berlatar ranah Minang yang indah, ia menceritakan betapa manis dan bahagiannya sebuah kesederhanaan, sebuah paradoks yang seakan memanggil-manggil kita pulang ke kampung halaman. Serta kisah-kisah lain tentang perempuan dengan segala ketegaran dan ketakterdugaan. Dengan halus, ia menarik kita masuk ke dalam emosi yang menyentak nurani, tepat pada saat kita membaca ke-17 kisah dalam kumpulan cerita ini."

Kadet Remaja Sekolah - 2006

Intisari kebudayaan Melayu Kedah - 1986

Terbawa Hatimu Terbang - Rasya Haikal 2019-12-25

Membesar di rumah Dato' Haikal sebagai anak pembantu rumah, Nur merasakan seperti hidup dalam neraka. Gara-gara naif dalam berhias dan berdandan, Nur sering diperlekehkan oleh penghuni banglo itu. Kemunculan Daniel, anak saudara Dato' Haikal disangka akan memberi sinar harapan dalam hidupnya, namun ternyata tidak. Malahan, Nur dihantar pulang semula ke kampung kerana fitnah Amira, anak kandung

Dato Haikal sendiri. DANIEL - "Kau adalah manusia paling keji sekali yang aku pernah jumpa. Mana maruah kau?" Beberapa tahun kemudian, Daniel dilamun cinta dengan seorang pramugari bernama Lin.

Kecantikan Lin yang memukau membuat Daniel mabuk asmara hingga lupa dirinya sudah dimiliki. Namun begitu, Lin menyimpan satu rahsia besar yang mana akan mengubah segala-galanya. LIN - "Sampai bila awak nak hantar saya pergi dan balik kerja?" DANIEL - "Sampai awak jadi milik hati saya" LIN - "Semakin aku cuba menjauhkan diri, semakin hatiku terbang mendekatinya."

Kakak Kemboja - Naim Tamdjis

"Mak... ada orang teman adik malam-malam..." Siti adalah seorang ibu tunggal telah dihalau oleh emak mentua dan abang iparnya dari rumah peninggalan suaminya. Bersama anaknya, Johari yang berusia sembilan tahun, mereka berdua terpaksa berpindah ke sebuah rumah flat di Bandar Baru Bangi kerana dia bekerja di salah sebuah kilang di sana. Memandangkan Siti sering bekerja lebih masa pada setiap malam minggu, maka tinggallah Johari seorang diri di rumah. Johari sentiasa terdengar bunyi aneh dan gangguan sama ada dari dalam atau luar rumahnya. Pada suatu hari, Johari menyiasat dari mana datangnya bunyi aneh itu dan dia terserempak dengan Kakak Kemboja. Mereka berdua menjadi 'kawan' sejak hari itu dan Kakak Kemboja berjanji akan melindungi Johari. "Adik, tolong abang. Abang ada hutang dengan adik. Tolong abang, dik."- Jelmaan Salleh. "Aku selalu tengok dia cakap seorang diri. Kadang-kadang macam berbisik."- Khamis Al Jafri "Akak kan dah janji nak jaga adik?" - Kakak Kemboja

Projek Seram - Ofis - NAIM TAMDJIS, JULIE JASMIN, NOORFADZILLAH 2022-07-06

Sinopsis Ada misteri di sebalik lukisan. / ORKID - NAIM TAMDJIS Arman mula bekerja dengan Syarikat Faz & Chong Development, sebuah syarikat pembinaan terunggul di Lembah Klang. Memandangkan baru bekerja di situ, Arman perlu bekerja lebih masa untuk menyiapkan kerja-kerja perakaunan yang tertanggung. Bermula dengan pengawal tua yang pelik dijumpainya semasa pulang ke rumah lewat malam. Pelbagai kejadian pelik berlaku. Perkenalan dengan Kemboja dan Orkid yang

tinggal di tingkat paling atas menjadi misteri kepada Arman. Malah, di tingkat atas pejabat itu berlaku kejadian-kejadian di mana dua orang pengawal keselamatan hilang. Kejadian bunuh diri oleh rakan sekerja Arman, Sandy menyebabkan keadaan bertambah kecoh. Apa yang sedang berlaku? Walau jasadku hancur, pulangkan milikku. / USIK - JULIE JASMIN Khalil dan Azim merupakan sahabat baik di sebuah pejabat. Suatu hari, Khalil dengan secara tak sengaja telah menceritakan kisah seram Manisa kepada Azim . Sejak itu, bermulalah kisah-kisah ganjil dan gangguan yang sering menghantui pekerja di bangunan ofis itu. Misteri kematian Manisa semakin tersingkap apabila Azim diganggu dalam lif dan jelmaan Manisa meminta Azim memulangkan barang miliknya. Apa yang berlaku seterusnya, dapatkah misteri kematian Manisa dirungkai? Kerana dendam, dia kembali menghantui. / LEMBAGA HITAM - NOORFADZILLAH Berkobar-kobar rasanya bila mendapat pekerjaan dengan gaji yang lumayan. Hal itulah yang dirasai oleh Salina saat berjaya mendapat pekerjaan di AHO Holding. Namun di hari pertama bekerja lagi, Salina sudah mengalami gangguan mistik. Alasan yang tidak mampu dijelas dengan akal waras. Majikannya, Tuan Azhar pada awalnya menganggap cerita jujurnya itu satu khayalan. Namun, gangguan itu bagaikan parasit merebak dengan cepat dan menghantui pekerja yang masuk campur. Ada rahsia menjadi dalang dan puncagangguan di pejabat itu. Rahsia yang mahu menjahanamkan keluarga Tuan Azhar, pejabat dan warga syarikatnya.

Tafsiran Budaya - Clifford Geertz 2008

Sorry, Aku Bukan Dia - Iza Safiya 2014

Berbicara tentang cinta, Hazry memang pandai berteka-teki. Tampak tenang di wajah tetapi sukar melafazkannya di dalam hati. Dia memang lelaki penyabar. Biarpun Hani Mariya dibelenggu kecelaruan perasaan dek ilusi cinta lalunya bersama Hans Muneef, namun Hazry rela menerima Hani sebagai isteri. Tapi rupanya, jurang yang tercipta lebih dalam daripada yang dijangka. Kekecewaan itu semakin menjeruk rasa. Cemburu buta mula membakar ego seorang suami. Dan bukan mudah untuk Hazry kekal menjadi pencinta setia. Terlalu banyak pengorbanan

yang harus Hazry lakukan untuk membuktikan cintanya. Bayangan Hans Muneef harus dibakar dari terus mengekori denai cintanya bersama Hani.

Perkahwinan Melayu - Amran Kasimin 2002

Malay marriage customs and rites in Malaysia.

Begitu kehendak tuhan - 1994

Kesantunan orang Melayu dalam majlis pertunangan - Noriati A. Rashid 2005

Sociolinguistics aspect of the Malay language in engagement ceremonies of the Malays.

Pluraliti etnik dan budaya di Sabah - 2007

Pluralism and social life and customs of ethnic people in Sabah.

SEANDAINYA KAU ADA - Kamsiah bt Abu 2020-09-07

Apabila yang diimpikan dan diharapkan tidak menjadi kenyataan walaupun ianya sudah berada di depan mata, Nur Syahirah jadi bagaikan layang-layang putus tali. Nur Syahirah berkelana ke negara yang amat asing baginya kerana membawa hati yang duka lara. Berbekalkan kecekalan hati dan kekuatan semangat yang masih bersisa, Nur Syahirah cuba membina hidup baru di perantauan.

Doa Untuk Aku - 2008-09-08

Adly yang sangat percaya doa ibunya adalah senjata dia menempuh kehidupan. Doa ibu yang mujarab membuatkan dia dapat masuk universiti. Apabila ibunya meninggal dunia, dia hampir berputus asa.

Kemudian, dia mendapat tahu ada beberapa golongan yang makbul doanya. Bermula pencarian Adly untuk mendapatkan sekurang-kurangnya 40 doa daripada setiap golongan supaya dia lulus cemerlang peperiksaan. "Kini telah diadaptasikan menjadi siri TV di TV Al-Hijrah"

DARI MTV KE MAKKAH: Islam Mengilhamkan Hidupku - Kristiane Backer 2014

Bukit Kepong - Ismail Johari 1999

Feeling seorang istri - Emeraldthahir 2020-09-05

Dewi Indrayani menelan pil paling pahit dalam hidupnya. Pria yang dipuja dan dipertahankan di depan ayah serta keluarganya melakukan hal yang menyakitinya. Pria itu berselingkuh dibelakangnya. Sang kala, pria dengan sejuta pesona, wajah tampan rupawan, rajin beribadah ternyata tidak menjamin baiknya akhlak serta prilakunya. Dewi mengambil langkah paling berani, meninggalkan seluruh kekayaan yang telah dibangun bersama, membawa serta ke empat anaknya dan pulang kembali ke rumah orangtuanya. Ternyata karma itu nyata. Senyata perjalanan Dewi mengumpul dan menghimpun bahagia walaupun tanpa cinta yang dulu mati-matian dipertahankannya. Senyata bahagia yang kini lebih mendewasakan dan menjadikan dirinya lebih baik menjadi seorang manusia.

Manisnya Cinta - Anis Ayuni 2004

APAKAH nilai sebuah cinta bagi seorang gadis berlesung pipit bernama Ifti Liyana? Sejak bertahun-tahun, sayangnya pada Fredo tidak pernah melimpah. Nalurnya sentiasa menidakkan, benarkah mereka bercinta? Akhirnya, mereka kian jauh dan lelaki itu membawa haluan sendiri. Dia sendiri pasrah! Namun, pandang pertamanya dengan Nazmi, memutikkan perasaan yang aneh. Lelaki itu yang sekejap ada dan hilang

seperti menyeru-nyeru semangatnya. Dirinya ibarat mengejar bayang-bayang. Namun, keegoannya sering kali menepis kata hatinya. Tetapi bagaimana dengan rindu yang sarat ini? Berbolak-balik rasa hatinya. Antara keinginan untuk menyayangi dengan rasa pesimis terhadap kejujuran seorang lelaki. Dalam benci ada rindu, dalam sayang dia jadi keliru, apakah Nazmi benar-benar setia pada yang satu? Ah... sukarnya melafazkan kata maaf bila prasangka hampir meleburkan sebuah impian. Ifti Liyana akhirnya akur, cemburu buta dan hipokrit bukanlah sifat terpuji. Dia mengakui, Nazmi lelaki sejati yang diimpikan selama ini. - (Alaf 21)

Amalan Kearifan Tempatan dalam Masyarakat Melayu/Nusantara (Penerbit USM) - Ahmad Moghni Salbani, Saad Othman, Rahimah A. Hamid

Universiti Sains Malaysia, Penerbit Universiti Sains Malaysia

90 Pelajaran Tentang BID'AH - Hafiz Firdaus Abdullah 2021-08-16

Buku ini menghimpunkan ayat-ayat Al-quran dan hadis berkaitan bid'ah supaya para pembaca dapat mengetahui betapa besarnya bahaya bid'ah. Semoga buku ini mencapai tujuannya dalam memberikan ilmu teori dan praktikal dalam bid'ah.